

عرض أوليا، فنادق كمبينسكي (يسري العرض حتى 10 أكتوبر 2024)
Olea, Kempinski Hotels Offer (Valid until 10 October 2024)

Terms and Conditions:	الشروط والأحكام:
Offer: 20% off on Food & Beverage at Olea, Kempinski Hotels	العرض: خصم بنسبة 20% على المأكولات والمشروبات في أوليا، فنادق كمبينسكي
Terms and Conditions:	الشروط والأحكام:
<ul style="list-style-type: none">Offer is applicable on payment with DIB Credit Card only.Offer is available for up to 4 guests, including the Cardholder.Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer.Offer is not applicable during public holidays, special occasions like Christmas eve/day, New Year's Eve/day, EID al fitr, Eid Al Adha etcPrior reservation is required at +971 4 341 0000 or dining.moe@kempinski.comDIB cards can be used for purchasing of Sharia compliant products and services onlyPartner and DIB Terms and Conditions apply.Offer is Valid Until October 10, 2024	<ul style="list-style-type: none">لا يقبل الدفع إلا عن طريق بطاقة ائتمان صادرة من بنك دبي الإسلامييسري العرض على 4 أشخاص على حد أقصى ومن ضمنهم حامل البطاقةلا يمكن الجمع بين هذا الخصم وبين أي خصم أو عرض ترويجي آخر.هذا العرض لا يشمل أوقات العطلات الرسمية والمناسبات الخاصة (مثل عيد الميلاد، عيد الفطر والأضحى ورأس السنة وغيرها من العطلات)يجب الحجز مقدماً على +971 4 341 0000 dining.moe@kempinski.comيجب أن تستخدم بطاقة الائتمان الصادرة من بنك دبي الإسلامي فقط في شراء المنتجات والخدمات التي تتوافق مع أحكام الشريعة الإسلاميةتطبق شروط وأحكام بطاقات بنك دبي الإسلامييسري العرض إلى 10 أكتوبر 2024